



KENNEBECASIS

REGIONAL POLICE FORCE / FORCE DE POLICE RÉGIONALE

Kennebecasis Regional Police Force
126 Millennium Drive
Quispamsis, NB E2E 6E6
Tel.: (506)847-6300 / Fax: (506)847-6301

Force de Police Régionale Kennebecasis
126 rue Millennium
Quispamsis (N.-B.) E2E 6E6
Tel.: (506)847-6300 / Fax: (506)847-6301

NOTICE:

Communication Regarding Updates to Youth Criminal Record Checks for Civil Purposes

February 14th, 2021

Section 119(1) of the *Youth Criminal Justice Act* (YCJA) defines who has the authority to access the criminal records of youth under age 18.

Per section 119(1)(o) of the Act, youth criminal record checks are only allowed for the purposes of employment (with or without remuneration) with Federal, provincial, or municipal governments. Access to, and disclosure of, youth information for private employment, or other purposes not defined in the YCJA is prohibited.

Criminal record checks for the application type 26 'Canadian Citizenship' for individuals under 18 years will be accepted.

Thank you.

AVIS:

14 février 2021

Communiqué concernant les mises à jour des vérifications du casier judiciaire des adolescents à des fins civiles

L'article 119(1) de la *Loi sur le système de justice pénale pour les adolescents* (LSJPA) définit qui a le pouvoir d'accéder aux casiers judiciaires des adolescents de moins de 18 ans.

l'article 119(1)(o En vertu de) de la Loi, les vérifications du casier judiciaire des adolescents ne sont autorisées qu'aux fins d'emploi (rémunéré ou non) au sein des gouvernements fédéraux, provinciaux ou municipaux. L'accès et la divulgation de renseignements sur les adolescents à des fins d'emploi privé ou à d'autres fins non définies dans la LSJPA sont interdits.

Les vérifications de casiers judiciaires civils pour le type de demande 26 "Citoyenneté canadienne" pour les individus de moins de 18 ans seront acceptées par le système d'ITR.

Merci.